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عنایتی سرمربی جدید پیکان شد
از  پیکان پس  مســئولان 
موجود،  گزینه های  بررســی 
عنایتی  رضــا  حضــور  روی 
سرمربی سابق تیم ملی امید 
به عنــوان ســرمربی جدید 
پیکان به جمع بندی رسیدند.
به گزارش ایســنا، باشگاه 
پیکان از پایان حضور رســول 
خطیبــی در این تیم خبر داد و اعلام کرد با گزینه های مختلف در حال مذاکره 

برای جانشینی برای نیمکت این تیم است.
مسئولان پیکان پس از بررسی گزینه ها مختلف، رضا عنایتی، سرمربی سابق 

تیم ملی امید را به عنوان سرمربی جدید این تیم انتخاب کردند.
عنایتی برای انجام مذاکرات با مدیران پیکان به تهران سفر کرد و با حضور در 

ساختمان باشگاه پای میز مذاکره با آنها نشست.
پیــکان روز جمعه در هفته یازدهم لیگ برتر به میدان می رود و برای فاصله 

گرفتن از انتهای جدول رده بندی این مسابقات تلاش می کند.

 کنایه مسی به برزیلی ها: جای کتک زدن بازی کنید
ســتاره فوتبال آرژانتین و 
جهان نسبت به حواشی دیدار 
این تیم با برزیل واکنش نشان 

داد.
به گــزارش ایرنا، تیم ملی 
آرژانتین در یک بازی جنجالی 
و پرحاشــیه موفق شــد در 
تک گل  با  ماراکانا  ورزشــگاه 

نیکولاس اوتامندی موفق شد رقیب سنتی خود را شکست دهد.
لیونل مســی که به تازگی توپ طلایی هشتم خود را برده است در پایان این 

بازی صحبت های جالبی را عنوان کرده است.
مسی در خصوص این بازی گفت : همه دیدیم چگونه مردم را کتک زدند. این 
اتفاق قبل از فینال لیبرتادروس نیز به وقوع پیوست. بهتر است جای این کار روی 
بازی خود تمرکز داشته باشند تا به برتری برسند نه اینکه مردم را بزنند. همین 
موضوع باعث شد تا ما به رختکن برویم. این حرکت بهترین کار برای آرام کردن 

اوضاع بود. اگر این کار را نمی کردیم یک تراژدی واقعی رقم می خورد.

او در ادامــه در مورد تقابل با برزیل نیز اظهار داشــت: بردن برزیل در خاک 
خودش واقعا عالی اســت. این یک بازی معمولی نیســت این بازی مانند جنگ 
بود. این تیم همچنان ســعی می کند که دســتاوردهای تاریخی اش را در زمین 

ادامه دهد.
ســتاره تیم ملی آرژانتین در پایان عنوان داشت: این یک سال اخیر برای من 
کاملا رویایی پیش رفت و همه چیز عالی بود. من برای ســال ۲۰۲۴ به بهترین 

شکل آماده خواهم شد.

واکنش سردار به کاپیتانی در تیم ملی فوتبال  
تیم  مهاجم  آزمون  سردار 
فوتبــال رم واکنش جالبی به 
بســتن بازوبند کاپیتانی تیم 

ملی ایران داشت.
به گــزارش ایرنــا، دیدار 
تیم هــای ملی ازبکســتان و 
ایران در چارچوب رقابت های 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ با 

تساوی ۲ بر ۲ دو تیم به پایان رسید.
ســردار آزمون مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان در غیاب احسان حاج صفی 
و علیرضــا جهانبخش به عنوان کاپیتان تیم ملی در ترکیب اصلی قرار گرفت و 

بازوبند را بر بازو بست.
حالا مهاجم تیم فوتبال رم واکنش جالبی به این موضوع داشــت و با انتشار 
پســتی در صفحه مجازی خود نوشت: وقتی فوتبال را به صورت حرفه ای شروع 
کردم، چند آرزوی بزرگ داشتم. اولین و مهمترینش، پوشیدن پیراهن پرافتخار 
تیم ملی بود که خدا را شــکر ســال ها بعد نصیبم شد. حضور در جام جهانی و 
جام ملت های آســیا اهداف بعدی ام بود که این اتفاقات هم برایم رخ داد. مقابل 

ازبکستان اما بازوبند ارزشمند کاپیتانی تیم ملی را بر بازو بستم.
افتخاری دیگر برای من که از لحظه لحظه ی حضورم در تیم ملی لذت می برم. 
می دانســتم این بازوبند پیشتر بر بازوی چه بزرگانی بسته شده و چه خوشحالم 
که این اتفاق را هم در تاشــکند تجربه کردم. کاپیتانی جزو اهداف من نبود اما 
نمی توانم بگویم که هرگز آرزوی بســتن بازوبند را نداشتم. این بازوبند با اینکه 

مسئولیت مرا سنگین تر کرد. 

طارمی تا پایان قراردادش در پورتو خواهد ماند
رئیــس باشــگاه پورتو در 
واکنش به اخبار ضد و نقیضی 
که در مــورد جدایی مهاجم 
ایرانی این باشگاه مطرح شده 
است، اعلام کرد مهدی طارمی 
تا پایان مدت قــراردادش در 

پورتو خواهد ماند.
به گزارش  مهــر، مهدی 
طارمی ملی پوش ایرانی تیم فوتبال پورتــو پایان فصل جاری قراردادش با این 
تیم پرتغالی به پایان می رسد و اخبار زیادی مبنی بر جدایی او در نقل و انتقالات 

زمستانی و پیش از پایان قراردادش با پورتو منتشر شده است.
تیم های اینتر و آث میلان از جمله مشــتری های جدی او در فصل زمستان 
هستند. »پینتو دلاکاستا« رئیس باشگاه پورتو در خصوص تمدید قرارداد با مهدی 
طارمی به یک رسانه پرتغالی گفته است: طارمی پیشنهادهای زیادی داشته که 
هنوز قبول نکرده است اما مبلغ دستمزد آنها تا ۱۰ میلیون یورو در سال می رسد.

وی تاکید کرد: در خصوص او باید واقع بین باشیم. برای تمدید قرارداد با پورتو 
باید ســالانه ۱۰ میلیون به او پرداخت کنیم و ۱۰ میلیون هم به عنوان مالیات 
پرداخت شــود. اما هیچ یک از این پیشنهاداتی که از سوی دیگر باشگاه ها برای 

انتقال او در زمستان مطرح شده است به واقعیت نزدیک نیست.
رئیس باشگاه پورتو در پایان گفت: با این شرایط مهدی طارمی تا پایان مدت 

قراردادش در پورتو خواهد ماند و در نیم فصل فسخ نخواهد کرد.

محرومیت 3 باشگاه لیگ یک از حضور در جام حذفی
در مراســم قرعه کشــی 
حذفی)  جــام  دوم  مرحلــه 
یادواره آزادســازی خرمشهر( 
محرومیــت 3 باشــگاه لیگ  

دسته اولی اعلام شد.
به گزارش فارس، مراســم 
قرعه کشــی مرحله دوم جام 
حذفی با حضور امیرحســین 
روشنک مسئول جام حذفی، امیرحسین فراهانی مسئول لیگ یک، یعقوب پیری 
مســئول لیگ دســته دوم، بهنام محمودزاده از مسئولین فوتبال پایه به صورت 
وبینار برگزار شد. در این مرحله ۱۲ تیم صعود کرده به همراه ۱۴ تیم لیگ دسته 
دوم حضور دارند که با توجه به لزوم صعود ۱7 تیم از این مرحله، 8 تیم با قرعه 

استراحت روبه رو شدند.
تیم های نیکا پارس چالــوس، ابوذر کنگان، تارا فولاد چرمیهن، اورین خوی، 
ســپنا تربت حیدریه، چوکا تالش، کیا شاهرود و نود ارومیه در مرحله دوم جام 
حذفی اســتراحت دارند. امیرحسین روشنک مســئول جام حذفی اعلام کرد: 
مسابقات مرحله دوم ۱۴ و ۱5 آذر ماه برگزار خواهد شد و مسابقات مرحله سوم 
جام حذفی با حضور ۱5 تیم لیگ دسته اول، ۱7 تیم صعود کرده از این مرحله 
و دراوایل دی ماه برگزار می شود. ضمن اینکه تیم های خیبر خرم آباد، داماشیان 
گیلان و شهرداری آستارا از حضور در این فصل مسابقات جام حذفی باشگا ه های 
کشور محروم هســتند. تیم های لیگ دسته اول برگزار می شود و تیم های لیگ 

برتری در مرحله چهارم وارد مسابقات جام حذفی خواهند شد.

اخبار کوتاه
کارشــناس داوری فوتبال ایران با اشــاره به 
وضعیت نامناسب قضاوت هایی که در لیگ برتر 
صورت می گیرد و نداشتن سیستم ویدئویی، 
گفــت: بی  توجهی کمیته داوران به آیین نامه 
فیفا عامل مشکلات است. علیرضا یزدانی در 
گفت وگو با  مهر، در خصوص سیستم کمک 
داور ویدئویی )VAR( که در مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا توسط فدراسیون فوتبال به کار 
گرفته می شود اما در لیگ برتر خودمان هنوز 
نمی توانیم از این ظرفیت استفاده کنیم اظهار 
داشت: استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی 
در لیگ قهرمانان آسیا و لیگ دو مقوله جدا از 
هم است. در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا این 
AFC اســت که تمام امکانات لازم برای این 
سیســتم را به کشورهایی که نیاز دارند اجاره 
می دهد تا بتوانند برخی از مشــکلات را حل 
کنند کــه در بازی هایی کــه در ایران برگزار 
شد دیدید خود AFC بر این موضوع نظارت 

داشت.
زیرساخت آموزشی نداریم

وی افزود: موضوع اســتفاده از سیستم کمک 
داور ویدئویی در ایران دارای دو جنبه اســت. 
یکی آنکه بــا توجه به تحریم ها و قوانینی که 
وجود دارد نمی توانیم با هر کشوری کار کنیم. 
خرید سیستم از شرکت های دیگر و وارد کردن 
آن هم با توجه شرایط اقتصادی که امروز در 
کشور حاکم است هزینه زیادی را می خواهد. 
از همه مهم تر گرفتن مجوز فیفا از شرکت ها 
دارای لایســنس است. جنبه بعدی که وجود 
دارد مسئله زیر ساخت های آموزش داوری در 
کشور است، چرا که همین داورانی که در لیگ 
برتر حضور دارند باید پشــت سیستم کمک 
داور ویدئویی بنشینند و تصمیم گیری کنند. 
حضور کمک داور ویدئویی در فوتبال ما تنها 

3۰ درصد به داوران کمک می کند.
مدیریت داوری تغییر نکند سیر نزولی 

ادامه دارد
کارشناس داوری کشــورمان در ادامه گفت: 
داوران کشــورمان به دلیل جوانی تجربه لازم 
بــرای قضاوت را ندارنــد. VAR در خیلی از 
صحنه هایی که این فصل لیگ وجود داشــت 
می توانســت به داوران ما کمک کند اما باید 
قبول کنیم که تجربه داوران ما به آن اندازه ای 
که لازم است، نیست. در صحنه های حساسی 
که در فوتبال اروپا از این سیســتم اســتفاده 
می شــود به تجربه بالایی برای تصمیم گیری 
نیــاز دارد. اگــر می خواهیــم داوری فوتبال 

کشــورمان تغییــر رویه بدهــد و رو به جلو 
حرکت کند باید زیر ساخت آموزشی، اجرایی 
و مدیریتی کشورمان اصلاح شود وگرنه داوری 
به همین منوالی که ســیر نزولی دارد پیش 

خواهد رفت.
کمیته داوران فدراسیون توجهی به آئین 

نامه فیفا ندارد
یزدانی با اشاره به توجه نکردن کمیته داوران 
فدراســیون فوتبال به آئین نامه کمیته فنی 

فیفــا در خصوص وضعیت جســمانی داوران 
کشــورمان گفت: در آئیــن نامه کمیته فنی 
فیفا آمده است که برای شروع یک لیگ پویا 
در بخش داوران باید به 3 عامل توجه شــود 
آمادگی جســمانی، کنترل سلامت و بررسی 
وضعیت دوران نســبت به دوره قبل و مسائل 

آموزشی است. 
متأسفانه کمیته داوران کشور به این آئین نامه 
فیفــا توجهی ندارد. اگر کمیته داوران کنترل 

سلامت و جسمانی داوران لیگ را جدی بگیرد 
مطمئن باشید شرایط بهتری را شاهد خواهیم 

بود.
داوری را در ایران تأیید کردند که در 

تست مسابقات کافا رد شد
وی در ادامــه افزود: چطور می شــود تســت 
آمادگی جســمانی یــک داور برای حضور در 
لیگ ایران تأیید می شود و ۴ هفته بعد از آنکه 
برای مســابقات کافا تست می دهد مسئولان 

AFC او را رد می کنند؟ در ادامه باز هم بعد 
از بازگشت به کشور در تست های بین المللی 
رد می شــود این موضوع کمیته داوران را زیر 
ســوال می برد و کار آنها را بی ارزش می کند. 
فیفا چطــور داوران خود را زیر نظر می گیرد؟ 
یک مربــی را انتخاب می کنــد که آن مربی 
تعــدادی از دواران را زیر نظر می گیرند تا آنها 
دچار مشــکل نشــوند، موضوعی که اصلًا در 

ایران به آن توجه نمی شود.

مدیریت داوری باید تغییر کند

موانع و مشکلات VAR در فوتبال ایران

تیم ملــی فوتبال ایران که خود را بــرای حضور در جام 
ملت های آسیا آماده می کند، برابر یکی از حریفان درجه 
دوم فوتبال آســیا نمایشــی ناامیدکننده داشت و آماری 

ضعیف را از خود به جای گذاشت.
به گزارش  مهر، تیم های ملی فوتبال ایران و ازبکستان در 
هفته دوم مقدماتی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ در تاشکند 
به مصاف هم رفتند که این بازی در حالی با نتیجه تساوی 
به پایان رســید که ملی پوشان کشورمان در نیمه اول با 
گل هــای رامین رضائیان و مهــدی طارمی دو بر صفر از 
حریــف خود پیش افتادند اما در نیمه دوم ورق به ســود 
ازبکی ها برگشت و آنها با ارائه نمایش بهتر نسبت به ایران 
بازی را به تساوی کشیدند تا امیر قلعه نویی در نخستین 
بازی رسمی و مهمی که هدایت تیم ملی را عهده دار بود 

در کسب پیروزی ناکام بماند.
ملی پوشــان کشورمان باوجود نمایش خوبی که در نیمه 
اول این بازی از خود به نمایش گذاشتند اما در پایان بازی 

آماری فاجعه ای را مقابل ازبکستان به ثبت رساندند. امید 
به گلزنی برای ایران در این بازی زیر عدد یک بود و طبق 
اعلام سایت های آماری شاگردان قلعه نویی 53/   ۰ شانس 
گلزنی در جریان این بازی داشــتند. در آن سوی میدان 

بازیکنان ازبکستان آمار 38/   ۱ را به ثبت رساندند.
تیم ملی ایران از بازیکنان خوبی در خط حمله خود بهره 
می برد که شاخص ترین آنها سردار آزمون و مهدی طارمی 
هستند. ملی پوشان کشــورمان در طول ۹۰ دقیقه بازی 
تنها 5 بار اقدام به شــوت زنی به سمت دروازه ازبکستان 
کردند که فقط دو شــوت آنها در چارچوب بود؛ در مقابل 
شاگردان »کاتانچ« ۱۶ بار به سمت دروازه علیرضا بیرانوند 
شــوت زدند که ۶ شوت آنها در چارچوب بود و دو گل به 
همراه داشت. تنها نکته مثبت از این حیث را می توان به دو 
شــوت در چارچوب ایران اشاره کرد که هر دو آنها تبدیل 

به گل شدند.
قلعه نویی با تعویض هایی که در نیمه دوم انجام داد تنها 

توانست آمار درصد مالکیت بیشتر توپ را برای ایران حفظ 
کنــد و در پایان این بازی تیم ملی کشــورمان 5۴ و تیم 

ازبکستان ۴۶ درصد صاحب توپ و زمین بازی بودند.
با آمار ضعیفی که تیم ملی از خود در یک دیدار رســمی 

و در مقابل تیم نه چندان سطح بالای آسیا از خود نشان 
داد، شاگردان قلعه نویی به مراتب کار سخت تری در مقابل 
تیم های بزرگ آسیا از جمله ژاپن، کره جنوبی و استرالیا 

در جام ملت ها خواهند داشت.

آمار ناامیدکننده تیم ملی فوتبال ایران

حریف مهدی هاشــمی در مبارزه جنجالی لیگ کشتی 
آزاد، گفت: او وقتی من را شکســت داد رو به همشهریان 
من کرد و گفت این بود کشــتی گیرتان؟ بعد هم با دست 
حرکت زشتی رو به آن ها انجام داد که همین اتفاق باعث 

هجوم تماشاگران شد.
محمد علی تبار در گفتگو با ایسنا، درباره رقابت جنجالی 
با مهدی هاشمی در جریان مبارزه سنگین وزن میان دو 
تیم بانک شهر و دانشگاه آزاد در بابل، اظهار کرد: من و آقا 
مهدی سال گذشته در انتخابی جام تختی کشتی گرفتیم 
که من برنده مبارزه شــدم اما پس از آن به علت یکسری 

دخالت ها، من را بازنده اعلام کردند.
وی افزود: بعد از آن در کشتی محلی با هم مبارزه کردیم 
که مــن در ۱5 یا ۲۰ ثانیه او را زمیــن زدم. بعد از این 
شکست او هر جا که نشست به همه گفت علی تبار به من 
گفته بود در محل ما و جلوی همشهریان و بچه محل هایم 
من را زمین نزن در حالیکه به جان مادرم من اصلا چنین 
حرفی بــه او نزده بودم. این موضوع هم گذشــت و او از 
هر فرصتــی برای کری خوانی اســتفاده می کرد تا اینکه 
چند روز پیش در جریــان رقابت های قهرمانی مازندران 
برای حضور در مسابقات کشوری، در حالیکه همه کشتی 

گیران خوب در گروه من قرار داشتند و در گروه هاشمی 
کشــتی گیر شــاخصی نبود، من با شکست همه آن ها به 

فینال رسیدم و او هم فینالیست شد.
کشتی گیر سنگین وزن تیم دانشگاه آزاد بابل، خاطرنشان 
کرد: در شرایطی که من خیلی سر حال و آماده بودم و او 
هم از این موضوع خبر داشــت در مبارزه فینال حاضر به 

کشتی گرفتن نشد و من برنده مبارزه فینال شدم.
علی تبار با اشــاره به درگیری ایجاد شده از سوی مهدی 
هاشمی که باعث شد روز گذشته درگیری های زیادی در 
ســالن کشتی بابل ایجاد شــود، گفت: دیروز نمی دانم او 
دلش از کجــا پر بود. وقتی که در ثانیه های پایانی من را 
خاک کرد و 5 بر صفر به پیروزی رسید رو به تماشاگران 
بابلی کرد و با نشــان دادن من بــه آن ها گفت« این بود 
کشــتی گیرتان؟« بعد از آن هم حرکت زشتی با دست 
به سمت تماشاگران انجام داد که همین اتفاق باعث شد 
تماشــاگران عصبانی به روی تشک بیایند و درگیری در 
سالن بالا بگیرد. او حرف هایی زد که یکی از مربیان جلوی 

دهان او را گرفت.
وی ادامــه داد: من دلیل این رفتارهــای او را نمی دانم. 
کشــتی جای این کارها و بی اخلاقی ها نیست. او قبل از 
مبارزه و زمانیکه اعضای هر دو تیم برای مراســم معرفی 
روی تشــک آمده بودند، زمانیکه سرود پخش می شد از 
صف تیمش بیرون آمد و شــروع به راه رفتن کرد که این 

کار او بی احترامی بود. 
مــن حتی پس از این اتفاق پیــش او رفتم و به او گفتم 
من وقتی ۲ مرتبه تو را شکســت دادم آیا به هواداران و 
همشهریان تو بی احترامی کردم؟ اما او گفت من چند بار 
تو را بــردم که من هم گفتم تو دو بار من را بردی و من 

هم دو مرتبه تو را شکست دادم.

دروازه بان تیم فوتبال نوجوانان ایران که به همراه این تیم 
تا مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی حضور داشت، پس 
از درخشش در این بازی ها سه پیشنهاد از تیم های خارجی 

دریافت کرده است.
بــه گزارش  مهر، تیم فوتبال نوجوانان ایران که در مرحله 
مقدماتی رقابت های جام جهانی موفق به شکست برزیل و 
کالدونیا شــد و به عنوان تیم سوم راهی مرحله بعد شد، با 
شکســت برابر مراکش در یک هشتم نهایی موفق نشد به 

مرحله بعد صعود کند.
آرشــا شکوری دروازه بان تیم فوتبال هوادار تهران که مرد 
شماره یک نوجوانان در جام جهانی بود، هر چند در ضربات 
پنالتی برابر مراکش نتوانســت ضربه ای را مهار کند اما در 
سه دیدار برابر برزیل، انگلیس و کالدونیا نمایش قابل قبولی 

داشت تا مورد توجه چند تیم قرار بگیرد.
هادی شکوری مدافع سابق تیم ملی فوتبال ایران که سابقه 
پوشیدن پیراهن تیم های پاس و اســتقلال را در کارنامه 
دارد، پدر آرشا است. شکوری از دریافت سه پیشنهاد برای 

پسرش خبر داد.
وی در این مورد  گفت: در حالی که هنوز دیدار با مراکش 
برگزار نشده بود، ما سه پیشنهاد از تیم های خارجی برای 
آرشا داشتیم اما هنوز پاسخی به آنها نداده ایم. باید با چند 
کارشناس و کاربلد دروازه بانی در این مورد صحبت کنم و 

پس از جمع بندی تصمیم نهایی را بگیریم.
هادی شــکوری به عملکرد تیم نوجوانان در این مسابقات 
هم اشــاره کرد و گفت: به کادر فنــی و بازیکنان این تیم 
خسته نباشید می گویم که عملکرد خوبی داشتند و تلاش 

کردند نام ایران را بلندآوازه کنند.
مدافع ســابق تیم ملی ایران ادامه داد: اعتقاد دارم این تیم 
عملکرد خوبی داشــت اما دلایل زیادی وجود داشــت که 

باعث شد به مرحله بعد صعود نکند. نوجوانان ما بدشانس 
و خســته بودند و در نیمه دوم مقابل مراکش هم از لحاظ 
جســمانی کم آوردند و نتوانستند عملکرد مقابل برزیل را 

داشته باشند اما در مجموع مردم از بازی آنها لذت بردند.
وی در پاســخ به این پرسش که فکر می کنید این تیم هم 
همانند تیم امید به فراموشــی ســپرده خواهد شد گفت: 
طبیعت فوتبال ما این است که تیم های جوانان، نوجوانان و 

امید بعد از حذف به فراموش سپرده شوند.
هادی شکوری ادامه داد: نباید آنها را به حال خود رها کرد. 
آنها آینده ساز فوتبال ایران هستند. باید برنامه ریزی بلند 
مدت برای آنها داشت تا بتوانیم از همین نفرات در سال های 
آینده برای تیم های جوانان و امید ایران استفاده کنیم و به 

طور حتم این بازیکنان آینده فوتبال ایران خواهند بود.
شــکوری در خصوص عملکرد پسرش »آرشا« گفت: آرشا 
هم مثل تمامی بازیکنان زحمت خود را کشــید اما اعتقاد 
دارم این تیم بدشــانس بود. اگر شرایط بهتری داشتند به 
طور حتم می توانستند برنده از زمین خارج شوند. بازیکنان 
از دقیقه ۶۰ بــه بعد از لحاظ بدنی کم آوردند اما معتقدم 
فوتبال خوبی را انجام دادند و اگر با همین کادر فنی ادامه 

دهند می توانند آینده خوبی داشته باشند.

سه پیشنهاد خارجی برای آرشا شکوریماجرای مبارزه جنجالی در لیگ کشتی 

قهرمان بازی های پاراآســیایی هانگژو در پرتاب دیســک 
گفــت: با وجود این که در جریان بازی های پاراآســیایی 
و در پرتاب وزنه قوزک پایم شکســت اما با این وضعیت 
در پرتاب دیســک طلا گرفتم. با ایــن حال هیچ کدام از 

مسوولین کمیته ملی پارالمپیک و اداره ورزش و جوانان 
استان فارس سراغی از من نگرفتند.

مهــدی اولاد در گفت وگــو با ایســنا، دربــاره دریافت 
پاداش پای ســکوی خود بعد از کســب مدال طلا و نقره 
پارادوومیدانی در بازی های پاراآسیایی هانگژو اظهار کرد: 
پاداش پای سکوی مدال طلای خود را در پرتاب دیسک 
کــه ۱۰ هزار دلار بود دریافت کردم اما در پرتاب وزنه که 
نقره گرفتم به ما اعلام کردند چون بودجه نیست پاداش 
پای سکوی مدال آوران نقره و برنز که ۴ و ۲ هزار دلار بود 
بعد از تخصیص بودجه به حساب مدال آوران واریز خواهد 
شد. کسانی که در بازی های پاراآسیایی موفق به کسب ۲ 
مدال طلا شدند تنها پاداش پای سکوی یک مدال طلای 

خود را دریافت کردند.
وی گفــت: نه تنها مدال آوران بلکه به مربیان نیز پاداش 
پای سکو داده نشد و کمیته ملی پارالمپیک اعلام کرده که 

در صورت تامین بودجه از ســوی سازمان برنامه و بودجه 
پاداش ها به حساب مدال آوران و مربیان واریز خواهد شد، 
هر چند شــنیدم که کمیته ملی پارالمپیک اعلام کرده 

ظرف دو هفته آینده پاداش ها واریز می شود.
اولاد با بیان این که با پای شکسته در بازی های پاراآسیایی 
هانگژو در پرتاب دیســک طلا گرفتم، افــزود: درجریان 
بازی های پاراآســیایی هانگژو در پرتاب وزنه قوزک پایم 
پیچ خورد و شکســت که در اثــر این حادثه نقره گرفتم. 
در پرتاب دیسک با وجود این شکستگی، طلا گرفتم. برای 
من جای تعجب داشــت از زمانی که از هانگژو برگشتم تا 
به امروز با وجود این که پایم را آتل بســته بودم، کسی از 
کمیته ملی پارالمپیک و اداره کل ورزش و جوانان استان 
فارس تماسی با من نداشــتند تا در جریان وضعیت من 

قرار بگیرند.
وی درباره وضعیت آســیب دیدگی خــود گفت: در حال 

انجام فیزیوتراپی و پی آرپی هستم تا استخوان قوزک پایم 
که دچار شکستگی شده جوش بخورد و دیگر نیاز به عمل 
جراحی نداشته باشم. البته الان وضعیت پایم خوب است.

قهرمان بازی های پاراآسیایی هانگژو در پایان در پاسخ به 
این پرســش که آیا طلبی که از اداره کل ورزش و جوانان 
اســتان فارس برای پاداش پارالمپیک توکیو داشــتید را 
دریافت کردید یا خیر؟ تصریح کرد: متاسفانه با وجود این 
که بارها از اداره کل ورزش و جوانان استان فارس شکایت 
کردم تا پاداش مدال آوری که قول داده بودند را دریافت 
کنــم هنوز طلب خود را که چیــزی حدود 3۰۰ میلیون 
تومان است دریافت نکرده ام. حتی در این خصوص نامه ای 
به نهاد ریاســت جمهوری نوشــتم و آنها قبل از اعزام به 
هانگژو به من قول دادند کــه تو مدالت را بگیر ما پیگیر 
خواهیم بود تا طلبت را دریافت کنی. امیدوارم به حقی که 

3 سال دنبالش هستم دست پیدا کنم.

قهرمانی در بازی های پاراآسیایی با پای شکسته


